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Armoedebestrijding  -  Impact beleidsmaatregelen

Het bestrijden van armoede is een transversale aangelegenheid. Op verschillende 
beleidsdomeinen zijn er maatregelen en mogelijkheden om de armoede in Vlaanderen 
aan te pakken. 

1. Van welke beleidsmaatregelen werd ex post een cijfermatige analyse gemaakt van 
de impact op de armoedecijfers? 

2. Wat is individueel de geschatte impact? Graag een overzicht per beleidsdomein.
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Het meten van de impact van het armoedebeleid is bijzonder complex omdat het 
armoedebeleid zo omvattend is: het strekt zich uit over alle beleidsniveaus (federaal, 
regionaal en lokaal) en -domeinen. Vanuit mijn coördinerende rol inzake 
armoedebestrijding besteed ik de nodige tijd aan de opmaak van een Vlaams Actieplan 
Armoedebestrijding. Het overgrote deel van maatregelen inzake armoedebestrijding 
wordt in dit plan in actiefiches gevat. Elke fiche bevat ook een luik waarin kan 
aangegeven worden op welke wijze de impact van de maatregel zal gemeten of 
gemonitord worden.

Ik hecht veel belang aan een actieve toetsing van het gevoerde beleid. Er is immers nood 
aan cijfergegevens, niet alleen als basis voor nieuw beleid, maar ook voor de opvolging 
van het gevoerde beleid aan de hand van concrete indicatoren. De cijfers uit de jaarlijkse 
Armoedemonitor dienden als basis voor bijvoorbeeld mijn beleidsnota 
Armoedebestrijding 2014-2019, het Vlaams Actieplan Armoedebestrijding (VAPA), de 
bijsturing van het VAPA en het Vlaams Hervormingsprogramma in het kader van de 
EU2020-strategie.

Bijkomend heb ik het initiatief genomen om na te gaan hoe deze cijfers verder kunnen 
verfijnd worden in het kader van de impactmeting van het Vlaamse beleid.


